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David Da Rosa, Chairperson of St. Joseph’s Primary School Parent-Teacher Association Limited
Father of Afonso Da Rosa (5B) &  Carlos Da Rosa (2D)

This is my fifth year to have served PTA and the school, and it was my great honor to have been

elected as the Chairperson of PTA at the 16th Annual General Meeting in November 2019.  Being

an old boy and a father of 2 current students, I am more than happy to contribute to SJPS under

this capacity.  Although this year was so stressful, working in close collaboration with parents and

teachers, I served the PTA whole-heartedly throughout this year with the help of all my fellow Exco

members.

Over 650 families have joined our PTA as members in this school year.  Breaking the record, there

were thirteen candidates running for seven vacancies in the executive committee election.  We

welcomed three executive committee members: Joanne Chau, Nelson Wan and Wilson Lo.

Last summer, our boys’ toilet on the Ground Floor was sanitized with water catalyst which could

remove and decompose unpleasant odours like urine.  Results were satisfactory with some positive

feedback from boys, teachers and parents.

 

In October 2019, a lunch box tasting session was organized for selected parents to try out the

lunch boxes supplied by our new caterer, Danny Kitchen.  Daddies and mommies were very serious

in trying out the food and surprisingly with many good comments, “Yummy!”, despite some

complaints from their boys.

 

In November 2019, the 16th AGM cum Parent Seminar was held. Despite the social unrest with

demonstrations in Wanchai, more than 130 parents and teachers attended the meeting. Mrs.

Josephine Ling (凌葉麗嬋女士), our guest of honour, gave a talk on “Resilience 抗逆力”.

CHAIRPERSON'S MESSAGE



In December 2019, the Election of the Parent Manager was held. It was my honor again to be elected as
the Parent Manager with Mr. Andrew Wong as the Alternate Parent Manager of the School Incorporated
Management Committee. One week later, our PTA Family Outing to Farm 448 at Yuen Long was
organised. The highlight of the day was when our lovely Principal, Ms C Ho, sang Christmas songs on
stage with boys dancing in front of her. Finally, right before Christmas, Spider Man, Captain America, Elf,
and Clown joined Santa Claus in his visit to SJPS. Our boys could not stop laughing when they saw the
big tummies of the Avengers.
 
CANCELLED, CANCELLED, CANCELLED! It was unfortunate that the Green and White Walkathon,
Parenting Seminar, 2nd Lunch Box Tasting, Parent Helpers Tea Gathering and 2020 Graduation Dinner
had been cancelled due to social unrest and the outbreak of COVID-19. Let’s hope we can organize an
Ultra Fun Day next year!

In June 2020, upon school resumption, we gave out very special umbrellas ⾵⾬同路 to boys rendered as
a token of regards amidst the global pandemic.  Wishing everyone abundance of happiness and good
health.

Before the summer holiday, the Parents-Also-Appreciate-Teachers’ Drive was held.  Parent
representatives presented gifts to teachers for their selfless contribution to our boys.  Other parents,
students and teachers could only join the event online due to social distancing measures.

This summer, new air conditioners sponsored by PTA will be installed in the school hall for the enjoyment
of our students and the school community. The whole project costs over a million dollars. Thank you to the
executive committees from all these years. You make us COOL.

Last but not least, I would like to express my heartfelt gratitude to Ms M Tam, Ms C Ho, Ms I Leung, 
Ms M Lam and all the teachers with whom I have been working. Also, I have to thank my family: without
the support of my wife and my sons, I would not have been able to devote my time to my alma mater.

Enjoy your summer holidays.

Thank you David!



SJPS PTA
14TH AGM

Mr. David Da Rosa, the Chairperson of PTA, delivered his welcome address to the audience for the 16th Annual General
Meeting of St. Joseph's Primary School Parent-Teacher Association on 16th November, 2019.  Then, in the opening
address by Ms C Ho, the principal, she emphasized that the PTA aimed to reinforce and strengthen better and healthier
relationships between the School and parents, and the achievements made by the PTA were outstanding.  After that, Mr.
Gary Chu, the Parent Secretary, invited all the parents to read through the minutes of the 15th AGM, and no proposal for
amendments was received and the minutes of the last AGM were confirmed.  Finally, the chairperson reported the activities
organized by PTA for the past year, and the treasurer reported the financial statement. 
  
Miss C. Ho, the School Principal, introduced the 8 new Teacher Members who had been elected to the Executive
Committee for the 2019-2020 school year.

The official election day of Parent Manager to the IMC of St. Joseph's Primary School 2019/20 was held on 7th December,
2019.  Three candidates would be selected to be the Parent Manager and Alternate Parent Manager of the IMC
respectively.  Each candidate spent not more than ten minutes to introduce himself, and 5 mins for Q&A session.  The final
result for the PM and APM were Mr. Da Rosa David Augusto and Mr. Wong Sai Ho respectively.
  
Seven candidates with the highest votes were elected as the new Parent Members of the Executive Committee in the
school year of 2019-2021.  

Lastly, a seminar “Resilience” by Mrs. Josephine Ling was arranged for the audience.

16 NOV 2019

Franky Chong
Father of Tristan Chong (5A)
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S J P S  P T A親子 旅 行S J P S  P T A親子 旅 行
2019年12月15日

2 0 1 9 年 我 們 一 起 去 旅 行 的 好 日 子

2019年度親⼦郊外遊，於去年12⽉15⽇在元朗⼤棠的448農莊舉辦。全校師⽣及家⻑當天⼀早浩
浩蕩蕩的出發，⼤家盡興⼀天後，都帶著滿⾜的⼼情，⽽同學們更挾著豐富的禮物滿載⽽歸。

是次郊遊其中⼀個最難忘、最特別的時段，相信就是校⻑為各位同學獻唱聖誕歌，並引領同學載

歌載舞，⼩朋友們投⼊的⼜唱⼜跳，連家⻑都⼀⿑拍⼿打節奏，場內⼈⼈都玩得開懷⼤笑。 
另外，家教會也特別邀請了結他⼿及兒歌姐姐，現場表演同學們喜歡的兒歌。表演時段更加插了

遊戲節⽬，派發禮物給⼩朋友，⼤家都踴躍參加，爭取豐富的禮品。

當天活動也安排了⼀個新穎的環節──野外定向尋寶活動，讓同學們帶著地圖遊遍整個448農
莊，尋找橙⽩⾊的燈籠，引發同學的探索精神，也⿎勵他們舒展⼀下筋⻣，完成後更會得到⼩禮

品。

此外，同學們也參加了農莊內的各項創作遊戲活動、在⼤草原上捉迷藏、掟⾶機等等；⽽平⽇⼯
作繁忙的家⻑們亦可藉機拋開煩惱，與⼩朋友⼀起進⾏親⼦活動，實是賞⼼樂事。

Chris Chan
Father of Marvin Chan (2E)
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此外，同學們也參加了農莊內的各項創作遊戲活動、在⼤草原上
捉迷藏、掟⾶機等等；⽽平⽇⼯作繁忙的家⻑們亦可藉機拋開煩
惱，與⼩朋友⼀起進⾏親⼦活動，實是賞⼼樂事。
壓軸環節⽅⾯，當然是同學最期待的聖誕⽼⼈⼤派禮品，兩位家
教會委員悉⼼打扮成維妙維肖的聖誕⽼⼈，為⼤家帶來歡愉及祝
福。⼩朋友們⼀個⼀個的排成隊伍，懷著興奮的⼼情接過聖誕⽼
⼈的禮物，當然少不了要來⼀張合照。有急不及待的同學更即場
拆開禮物，砌出他們⼼儀的模型。
 歡樂的時光總是過得特別快，吃過美味的午餐後，⼤家再玩⼀
會，便帶著依依不捨的⼼情告別農莊，回程的⾞上，⼤家都已期
待著新⼀年的快樂聚會了。
 *特別鳴謝*
特別感謝⼀眾家教會委員的團隊合作，當然少不了學校、校⻑及
⽼師們對活動的⽀持，也感謝各位義⼯家⻑的幫忙，使親⼦郊外
遊可以順利進⾏。

2 0 2 5 年 夏 季 版



SANTA CLAUS IS
COMING TO SCHOOL

最後聖誕⻆⾊與每班的⽼師和同學拍照留念，並送上佳節祝福，整

個校園都彌漫著濃厚的歡樂聖誕氣氛。有些同學眼⾒聖誕⽼⼈及⾝

邊的聖誕⻆⾊玩得⼤汗淋漓，更在⾃⼰⼩⼩的禮物包中掏出糖果及

⼩禮物轉贈給我們，我們當刻不但⾮常感動，⽽且充滿愛和動⼒!
我們的若瑟夫真是才德兼備啊!

各PTA 委員費盡⼼思，化⾝成為多個有趣的⻆⾊，有聖誕⽼⼈、聖誕樹姐姐、歡樂⼩丑、精靈、蜘蛛
俠及美國隊⻑等，分成幾隊到各班房跟同學們玩遊戲和⼤派禮物，⼤家都玩得相當投⼊和興奮，妙趣

橫⽣。校監Miss Tam、校⻑Miss Ho和兩位副校⻑ Miss Leung 和Miss Lam都與⼤家打成⼀⽚，戴上
五彩繽紛的聖誕裝飾，Mr Tam 更打扮成聖誕⽼⼈與我們⼀眾聖誕⻆⾊合照。

每年的聖誕派對都是同學們⼗分期待的學校活動。去年12⽉20⽇的聖誕派對，⼀⼤清早，每個班房
已經進⾏「⼤變⾝」，由正常上課的格局轉陣為party room! 班房內掛滿了聖誕裝飾，⽽且擺放著
很多⼀盤盤⾹噴噴的⾃製佳餚、零⻝及禮物，感謝各位⽼師及家⻑的付出!

Joanne Chau
Mother of Anson Shum (1E)
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THEIR  LAST   YEAR  OF  SERVICE  AT   SJPSPTA 
Thanks to  the support  f rom many parents  over
the years ,  I  s tarted my Execut ive Committee
duty with  PTA f rom the 78th Excom Meet ing in
2012 and f in ished my last  one at  the 143rd
Excom Meet ing th is  May.  I  am grateful  to  have
worked with seven Chairwomen and Chairmen
who demonstrated good leadership and
devot ion,  as  wel l  as  many ta lented Parent-
Excom members .
 
I  would l ike to  thank Ms Mi l l ie  Tam,  Ms R .  Chan,
Ms C.  Ho,  Ms I .  Leung,  Ms M.  Lam,  Mr K .K .  Tam
and numerous teachers  and staf f  who t rusted
me and helped me in  performing my Treasurer
duty a long the many events  we have held .  They
and the ent i re  SJPS are the gold standard to
f i rst-class pr imary educat ion .  My two sons have
benef i ted a  great  deal  f rom i t  and I  hope to be
able to  provide more support  in  the future .
 
To al l  of  the Parent-Excom members and
parents  of  SJPS past  and present  whom I  have
crossed path with ,  THANK YOU for  everyth ing .
We might  not  have spent  enough t ime together
to share enough laughter  and worr ies .  But  I
hope we wi l l  see each other  again someday
when we can recount  memories and look
forward to better  years  for  each of  our  fami l ies .
 
May God bless  you a l l !

THANK YOU FRANKIE & DEREK!

家⻑及學生的支持, 是大家的共同努力，建構了我
們在SJPS的集體美好回憶。學校是學知識、學技
能及學做人處世的地方，SJPS提供了不少課本以
外的活動及興趣班給學生，令他們可以各展所⻑，
如足球班、歌詠班等等，可謂動靜皆宜，總有一樣
適合你。兒子小五插班至SJPS，開學前我問了他
一句心情如何？他的答案是：「很期待！」今日畢
業在即，我再問他這兩年的學校生活過得如何？他
的答案是：「很充實、很喜歡！」
 
今年與兒子一同「畢業」，雖然過去一年社會發生
了不少事件，包括新冠病毒爆發，學校因此停課
138天，但願經歷⾵雨下的幼苗會更茁壯成⻑，祝
願今屆畢業生升學順利、前程似錦；學校則繼續春
⾵化雨，為社會孕育棟樑之材。

離開校園將近廿載，以為從此再難有機會與學校生活扯上直接關係，榮幸的是在2018年當選了家
教會 (PTA)委員，時而隔月、時而每月與學校管理層及老師委員開會，共同為學生的活動籌謀，多
了機會參與學校舉辦的活動，如郊遊日、家庭同樂日、教育講座等等，當中除了從一眾委員身上學
習籌備活動的方法外，更開心的是可與師⻑及學生們打成一片，共同度過不少既愉快又難忘的時
光！匆匆兩年任期過去，兒子今年畢業升中，退下火線之際，感謝過去兩年來帶領及協助家教會成
功籌辨多項活動的校監Ms Tam、前校⻑Ms Chan、現任校⻑Ms Ho、副校⻑Ms Leung及Ms
Lam，與及全校所有老師、職員及校工，更要感謝

FRANKIE LEE  FATHER OF LEE SEAN YUAN AND
LEE GENE YUAN (6D)

DEREK CHAN  FATHER OF ETTO CHAN  (6E)

Once a Josephian, always a Josephian!



晴天⾬天, 都撐你們!
今年⾹港整個社會充滿了不少的⾵⾵⾬⾬。
對於家教會來說, 我們原本籌劃的活動例如四⽉舉⾏的午餐試⻝評估、
五⽉的家庭同樂⽇, 也因新形冠狀疫情⽽要取消或延期。

   SJPS 與您⾵⾬同路 Sara Chan,
Mother of Adrian Ong (4A),&

Jeremy Ong (2E)

晴天⾬天, 都撐你們!

近年家教會均會在家庭同樂⽇推出不同的定制紀念品發售以作紀念, 早在去年我們
亦已密鑼緊⿎安排了不同的禮品公司設計了多款不同的實⽤⽤品, 即使學校因為疫
情未受控⽽停課, 家教會的⽼師執委會員和我們籌委會都⼀致決定將當中的⼀把印
有Green & White的精美⾬傘免費贈送全校師⽣, 寓意不論是晴天或⾬天, ⼤家都⾵
⾬同路, 明天⼀定會更好!!

隨著疫情慢慢受控, 學校終於開放, 各級學⽣也⼀⼀上學, 市⾯漸漸回覆正常, 相信
家教會很快便可以重新啓航, 希望⼤家都可以繼續⽀持及參與家教會的各項活動, 亦
藉此祝⼤家⾝體健康! ⽣活愉快! 



My happy lockdown days in
the first half of 2020
When the lockdown days started, I was
a six year old kid looking forward to
celebrating the Chinese New Year.
 One day during the CNY holiday,
daddy told me that all schools will
be suspended due to a contagious
disease called the coronavirus.  The
suspension was intially thought to be
for two weeks only.  However, the
suspension was extended over and over
again... so many times that I lost
count. I just knew that it was not
until the weather became very hot
that the suspension was lifted and I
am allowed to go to school again.
During the long suspension, I
celebrated my seventh birthday, lost
two teeth and became a little taller
with a pair of slightly bigger feet.
     

COVID-19 Specials
learning from home during the

coronavirus outbreak...

John Lo (1A) 

Many adults asked me the same questions: 
Is it boring to be homebound? Do you miss school?
Well, I know that many people find it boring, but to be honest I do not find it
boring at all! I miss school, but since I am not allowed to go to school, I would
find something else to do then.  In addition to doing the homework assigned by my
school through Google Classroom, there are plenty of things that my twin little
sister and I could do together during the lockdown days:
Reading
My favorite stories which we read regularly during the lockdown period are those
on Raz Kids and "happy reading garden" (both of which are excellent electronic
reading platforms made available to me by my school) and a set of books with 365
Chinese fairy tales.
Exercising
Our favorite exercises are stretching and light exercises which I would do with my
daddy and sister in the evening.  We usually do the exercises in bed, and
sometimes on a big mat in the living room. Another exercise that I like doing is
to run or ride my scooter along the coastline between Repulse Bay and Deep Water
Bay.
Badminton
Daddy installed a badminton net in the garden outside where we live about one
month after the school suspension started. Before the lockdown, I had only played
badminton in indoor courts. My sister and I played almost everyday, except on
rainy or windy days!
Watching TV
Our favorite TV programs are Magic Schoolbus, My Little Pony, Sofia the First and
the TVB dramas which my grandmother watches in the evening.
Playing
Our favorite playing activites are Legos, clay, puzzle, chess, playing cards,
cutting shapes, drawing... the list goes on and on!



COVID-19 Specials
learning from home during the

coronavirus outbreak...

李衍俊 (3C)

李博雅 (2C)



T I M E  T O  S A Y
G O O D B Y E

Etto Chan (6E) 今年畢業是既特別⼜難忘的⼀年。這學年，⾹港先後受到社會運動事件以及新冠病毒疫

情影響，迫使我們莘莘學⼦需要暫時告別校園，最終合共停課138天。在這⼀年畢業固

然不是⼀件好事，因為很多學習都要移師網上進⾏，導致很多需要互動的課程未能完

成。此外，今年下學期的所有測驗及考試均取消了，學⽣們無法評估⾃⼰的⽔平，實在

⼗分不幸。

 雖然我只是在這間學校就讀了兩年，但是我已深深感受到聖若瑟獨有的「兄弟情」，和

同學們相處⼗分愉快。從爸爸經常和他的⼀班舊同學們敘舊來看，我也希望⾃⼰以後⻑

⼤出來社會做事，都仍然能跟這班好同學維繫著深厚的情誼。

 我對畢業都感到⼗分不捨，尤其是⼀班每天回校後都會⾒⾯的同學，都不知道他們究竟

會否與我升上同⼀間中學，所以我會好好珍惜跟同學們相處的時光。

 快要離開⺟校之際，我想在此感謝校⻑、每⼀位⽼師、同學以及經常協助我們的校⼯及

職員，希望你們⼯作愉快，⾝體健康，繼續培育下⼀代的學⽣。

Derek Fu (6D) I have been studying at St. Joseph’s Primary School for five years (I joined the school when I
was P.2), and I’m unhappy to know that this chapter of our lives has come to an end. In these
five years, I’ve made new friends, gained a lot of knowledge and had a lot of fun. The
memories of my primary school life are still flashing through my brain all the time.
Even though leaving SJPS is sad, we should also be happy because we will enter a whole
new world: secondary school. It is full of new exciting challenges, new difficulties to face and
new friends to make. So, while we are miserable about leaving our school, we should prepare
ourselves for the next chapter of our lives.
Unfortunately, our graduation camp and dinner were cancelled because of Covid-19. Even
our parents can’t attend the graduation ceremony! (They have to watch the livestream of our
graduation ceremony from classrooms.) On the contrary, Covid-19 had encouraged us to use
new methods of learning. It has taught us to not only use the traditional way of learning; we
can use modern technology to learn. The graduation song was recorded and composed by 

周禕躒 (6E) 與⽗⺟ 我在恩寵中⻑⼤了……

光陰荏苒，六年前的⽚段沒有在我的腦海內褪⾊，那天清晨⾸先映⼊眼簾的是那⼀層⼀層

密密⿇⿇的階梯……⼼裡嘀咕著：天啊！我是來⻑征的麽？⾛著⾛著，不知是歲⽉神偷盜

去我的時光，還是快樂流光容易掠過，校⾨外的⻑梯今天似乎變成平坦的康莊⼤道。

校園裡，我們沒有⾦碧輝煌的禮堂，只有⼀排⼀排脱了漆的欄杆；我們也沒有⿃語花⾹的

草坪，只有蚊⼦嗡嗡的操場。然⽽，這⼀切看來也不重要，因為伴我踏出校⾨的是那⼀張

張由陌⽣變成熟悉的臉龐。

我的校園、我的教室、我的椅桌，別再哭泣！難道你們沒記下我們⼀起的愉快時光嗎？悄

悄告訴你們，我已偷偷在你們⾝上留下⼀個⼜⼀個思念的印記。

我的校⻑、我的⽼師、我的校⼯叔叔和姨姨，我會把你們句句擲地有聲的教誨譜在⼈⽣舞

曲上，他⽇歸來定必為⼤家奏起凱旋之歌！

今天，我的禱聲開始娓娓說著聖若瑟啊……

computers; even the graduation class photo was made by taking individual photos and put together by computers!
That’s why this year is a unique and unforgettable experience. No graduates in the past had ever experienced it!
Lastly, I would like to thank my teachers, my classmates and parents for making my five years in SJPS colourful
and cheerful. The path to reaching graduation may be bumpy and full of obstacles, but it is still exciting and joyful.
Once again, goodbye and thank you SJPS!

H E A R T F E L T  M E S S A G E S  F R O M  O U R  P 6  G R A D U A T E S



T H A N K  Y O U !
S J P S

Aydan Ng (6B) and his
brother Ashton Ng (3B)

No matter where I go, everytime I look back on this road ……

當我哼着這⾸歌的時候，既感觸⼜感恩。

感觸，我即將畢業了，快要離開聖若瑟這個⼤家庭，暫別與我⼀起成⻑，情同兄弟

的同學們，實在萬般不捨。

感恩，在這六年的⼩學⽣涯裏，慶幸能遇到⼀班良師益友，⾒證著⼀個害羞內斂的

⼩男孩茁壯成⻑，成為今天充滿⾃信、活潑開朗的我。這全賴各位師⻑悉⼼的教導

和栽培，給予我寶貴的學習機會，讓我能盡展所⻑，發光發亮。

應屆畢業⽣在新冠肺炎疫情下，有著不⼀樣的⼩六⽣涯。 ⾯對四個多⽉的停課，感

激⽼師們的努⼒，作出教學上的改變，讓我們能夠做到停課不停學，從課室裏跳到

網上平台，繼續⽤⼼地教導我們。⾃習教學模式更讓我學會了⾃律的重要性呢 !

臨別之際，再次衷⼼多謝校⻑、各位⽼師對我的循循善誘和照顧，我會緊記你們的

教誨，勇敢地迎接未來的挑戰。亦祝願各位畢業⽣前程萬⾥， 邁向⼈⽣的新⼀⾴。

H E A R T F E L T  M E S S A G E S  F R O M  O U R  P 6  G R A D U A T E S

陳卓熙 (6C)

歲⽉匆匆， 我就快畢業了！暮然回⾸，在⺟校的每⼀次歡笑、每⼀次淚⽔、每⼀滴汗⽔，

都深深地印在我的記憶中。

我衷⼼感謝⽼師的循循善誘和敦敦教誨, 讓我們各展所⻑ 。⾯對我們⼀班調⽪的學⽣，感

激⽼師的百般忍耐。

同學們，我們並肩作戰度過銀河沙數的考試和⽐賽。對於將來的挑戰，我們必能淡然⾃

若。

⽼師的教導，同學們的友誼，這六年來嘗過的甜酸苦辣凝聚成今⽇的成果，我們的⼩學⽣

涯即將畫上⼀個完美的句號。

離開⺟校，⾝為「聖若瑟夫」，讓我們緊記「勤奮向善」的校訓， 展翅⾼⾶，追求夢想。

I would like to give my wholehearted thanks to the school supervisor, principal
and all the teachers at this school who have taught us well.
When we got to this school on the first of September, 2014, everything here felt
new, like it was from another world. Now, after six years, St Joseph’s Primary
School is basically a home away from home. On P.1 orientation day, we all
thought this stage of our life would be very long. But now, in hindsight, time flew
by in the blink of an eye.
As for our teachers who have dedicated their time to teach us and make us
better people, I would like to thank you all for teaching us and granting us more
knowledge. I apologize for all the times that we were mischievous and
misbehaved in your classes. We are truly sorry. This year marks the end of our
primary school life, and we may rarely see each other again, but remember that
you will always be a part of who I am.
I wish you all the best. Pursue your ideals and I wish you a bright future.

Jason Lim (6D) 



6E 石家豪媽媽

六年前的那⼀天，我牽著家豪的⼿，看著他背著和他的⼩⾝板差
不多⼤的書包⾛進校⾨，⼀步⼀回頭，怯怯地看著我。
我多擔⼼他不適應呀。
然⽽時間若⽩駒過隙，我的擔⼼並沒有成為事實，那個幼⼩的孩
⼦在時光荏苒中褪去了最開始的惶惑不安，眉宇間⽇漸堅毅，逐
漸有了⼀個⼩少年的輪廓。
他正在⻑⼤。
⽽陪著他慢慢地蛻⽪化蛹的不僅有我，還有各位⽼師們。謝謝你
們對這個⼩少年的包容和教誨，讓他不只得到了知識，還學會了
如何努⼒、正直，⽽善良地⻑⼤。
家豪不捨得你們，捨不得每⼀位耐⼼地教導過他的⽼師，每⼀位
陪伴著他⼀起成⻑的同學，還有……。
但他終究要帶著對這⼀切的不捨，和對未來的期許，再⼀次踏上
全新的征途。
我期待著他破繭成蝶的那⼀天，然後，振翅⾼⾶。
 
祝願每⼀位同學前程似錦。

PROUD
DAD &
MOM

回想過去六年⼩學的光景，跟仔仔共同進退，⼀起經歷甜酸苦辣，慨嘆
時間過得真的很快！尤記得煲呔仔的那份童真到今天成為⼩⼩的學⻑，
點點滴滴盡在不⾔中，實在令⼈回味！
然⽽，今年確實是⼀個⾮常特別⼜難忘的畢業年度！⼩六的同學們⾯對
著⼀個⾮常時期的環境，望着⼩⼩年紀的他們，在學校和⽼師的安排
下，很快便換了嶄新的上課模式，繼續孜孜不倦地學習！在這段時間，
相信學校和⽼師們騰出了額外的時間和⼼思，讓同學們適應和習慣！
與此同時，⽼師亦為⼩六的同學們緊密地跟進升中的安排，讓他們順利
過渡⼈⽣⼀個重要的轉捩點！作為家⻑的我，深深體會到學校和⽼師們
⽤⼼地準備、幫助同學及停課不停學的努⼒，實在感動！

最後，感謝學校各位⽼師、員⼯及家教會的每位成員為同學們創造了⼀
個理想的學習環境，好讓他們成為⼀個「勤奮向善」的⼈，回饋社會！

To my beloved Ciro,

When you first stepped into SJPS, I set up a
competition between you and me in my mind. I am
glad that you are the winner after six years,
although I have to give myself credit that I spent
most of my spare time with our family, guiding you
to become a person with good ethics. Your
progress, both academic and holistic, was
tremendous from your 1st day on the 3rd floor
classroom to the 7th floor on your last primary
school day.
 
Realizing that your primary school life was
enjoyable by listening to your sharing, I am sure that
your sense of belonging to the St. Joseph’s family
will extend to the next six years in SJC. This
experience of loyalty is priceless and influential for
the rest of your life.
 
You are an observant person, but you must also
remember to hone your critical thinking skills. You
were born with a sophisticated mind, but you have
to utilize it and keep working hard until you reach
your goal. The great teachers in SJPS have provided
you with a solid foundation to get there.
 
Your parents and teachers will not be with you all
the time, but the inspirations will stay in your heart
forever. Your brother will be the strongest and most
trustworthy partner in your whole life. Love your
family, your teachers, and express your love to the
whole world.
 
Be a dreamer, be curious and hardworking always.
You do not have to be sociable, but surround
yourself with a group of positive friends. Be brave,
be strong and be healthy – as you need the energy
to fulfill your dream.

Love, 
Dad

WAN SHIU BUN NELSON
FATHER OF WAN TSZ PUI LUCAS (6A)

CHRISTIE YAU, FATHER OF CIRO YAU (6B)

 對 兒 子 的 祝 福 和 企 盼


